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Op leeftijd, maar  
nog jong van geest

Ik neem u graag mee naar 1995. Dat was 

de eerste keer dat Cobu Boys het 

Amersfoorts Voetbal kampioenschap  

organiseerde. Het was ook de eerste 

keer dat het kampioenschap op  

sportpark Zielhorst werd gespeeld, het 

sportpark was net 5 jaar in gebruik. Het 

groen rond de velden was nauwelijks 

meer dan struikgewas, inmiddels zijn 

het volgroeide bomen. De rondweg was 

nog lang zo druk niet als nu, net als de 

A1. Het toernooi werd nog volgens het 

oude poule-systeem gespeeld. 

 Onder de deelnemende vereni-

gingen waren ook ODI ’58, Amersfoortse 

Boys en SOVA ’54. Kent u die nog? De 

laatste twee zijn opgegaan in de A en 

de S van ASC Nieuwland, wist u 

dat? De vereniging ODI ’58 be-

staat niet meer, maar ook zij 

waren gehuisvest op sport-

park Zielhorst. Zij waren  

gevestigd in hetzelfde gebouw 

als Cobu Boys, op de begane 

grond waar nu op zaterdag het wed-

strijdsecretariaat van Cobu Boys zetelt.

 Gastheer Cobu Boys is opgericht 

op 1 september 1946. De naam staat 

voor “Coninckstraat Buurt Boys”. De 

Coninckstraat kent u ongetwijfeld, want 

daar is De Flint ook gevestigd. Bij de  

oprichting van Cobu Boys woonden veel 

leden in die historische buurt van 

Amersfoort. Voor uw beeldvorming is 

het goed om te beseffen dat in die tijd 

Amersfoort veel kleiner was. Er was 

nauwelijks bebouwing buiten de 

ringweg en het Valleikanaal.

 De oprichting van Cobu Boys was 

enkele maanden na de oprichting van 

vv Hoogland op 1 juni 1946. Was het 

toeval dat de oprichting van  

vv Hoogland twee weken later werd 

gevolgd door de oprichting van  

vv Hooglanderveen, op 17 juni 1946?  U 

mag zelf het oprichtingsjaar van Roda ’46  

bedenken. Cobu Boys bestaat dus bijna 

70 jaar, net als de andere  

genoemde verenigingen. Op 

leeftijd, maar nog jong van 

geest.

 Dit jaar en volgend 

jaar zijn echte jubileum-

jaren voor de Amersfoortse 

voetbalverenigingen. Ga maar 

na, AFC Quick 1890 bestaat 125 

jaar en is daarmee de oudste in 

Amersfoort. HVC, onze buurman op 

sportpark Zielhorst, stamt uit 1905 en is 

110 jaar oud. Op 20 maart 1920 werd 

CJVV opgericht, inmiddels 95 jaar jong. 

CJVV is de club die in 1995 het eerste 

Amersfoorts Voetbalkampioenschap op 

sportpark Zielhorst won. In 1925 de  

oprichting van Amsvorde, dus zij be-

reiken de 90 jaar. De Posthoorn heeft 

ook een jubileumjaar gezien de oprich-

ting in 1935, zij zijn 80 jaar oud. Nog 

maar kort in Vathorst, maar al sinds 

1970 actief: VOP bestaat 45 jaar. 

 Met ODI ‘58, Amersfoortse Boys en 

SOVA ’54 heb ik al een paar verenigingen 

genoemd die niet meer als zodanig  

bestaan. Maar wist u dat de Amersfoortse 

verenigingen Holland en Victoria ook 

niet meer bestaan? Die zijn namelijk op-

gegaan in HVC, met de C van combinatie. 

Evenzo zijn de verenigingen Amersfoort 

en Paars-Wit opgegaan in APWC. 

 Maar kent u VMV ook? Die vereni-

ging speelde in 1948 al tegen Cobu Boys 

en VMV stond voor “Voetbalvereniging 

Moedig Voorwaarts”. Later zijn zij 

verder gegaan onder de naam NOAC, 

van de vleeswarenfabriek NOACK aan 

de Soesterweg. De club heette NOAC: 

Nooit Onsportief Altijd Correct, aldus 

Elis Rijn in het AD van zaterdag 19 de-

cember 2009. Halverwege de jaren 

zestig ging de club ter ziele. 

 Na diverse omzwervingen  

vestigde Cobu Boys zich in 1989 op 

sportpark Zielhorst. In de jaren daarna 

begon de groei en vandaag de dag is 

Cobu Boys een bloeiende vereniging. 

Het seizoen 2015-2016 gaan we de com-

petitie in met 24 jeugdteams en 6 senio-

renteams. Dat is niet alles: het 

Peutervoetbal bij Cobu Boys kent 30 

deelnemers en aan de andere kant van 

het spectrum vinden we de Krasse 

Knarren met 50 leden. Ons jongste ac-

tieve lid is 2 jaar, het oudste actieve lid is 

inmiddels 73 jaar! 

 Dit is de derde keer dat Cobu Boys 

gastheer is voor het Amersfoorts 

Voetbalkampioenschap. Na het eerder 

genoemde toernooi in 1995, was Cobu 

Boys ook in 2001 gastheer. Omdat ook 

HVC en ODI ’58 het toernooi een keer op 

sportpark Zielhorst hebben georgani-

seerd, is het inmiddels dus de vijfde keer 

dat het toernooi op sportpark Zielhorst 

gespeeld wordt. 

U bent van harte welkom!

Aaldert Hofman

Voorzitter vv Cobu Boys 

2009
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NIEUWE RONDE, NIEUWE KANSEN

Het Amersfoorts Voetbalkampioenschap komt er weer aan. Voor veel Amersfoortse 

voetballiefhebbers een week waarin veel bekenden ontmoet worden en waarbij het 

publiek kan genieten van de beste Amersfoortse voetballers.

Uiteindelijk draait het daarom natuurlijk, het voetbal. De eer die op het spel staat is 

voor veel spelers reden genoeg om het toernooi niet als een paar vriendschappelijke 

wedstrijden te zien, ook al zegt de trainer misschien van wel. Niemand wil afgaan in  

de eigen stad, terwijl er zoveel bekenden langs de lijn te vinden zijn.

Hoogland en AFC Quick worden door veel kenners gezien als de favorieten voor de 

titel. Niet gek, dat zijn de hoogst spelende ploegen uit de stad. Vorig jaar was het ook 

het affiche in de finale. AFC Quick won, met 3-0. Verderop in deze krant vertelt Paul 

Richard (AFC Quick) dat hij op een herhaling hoopt. “Dan wordt Hoogland  

weer tweede.” Hoogland hoopt daarentegen eindelijk af te rekenen met al die tweede 

plaatsen. Gaat het ze eindelijk lukken?

Alle andere ploegen zijn natuurlijk niet kansloos. In al die stadsderby’s spelen ook 

andere sentimenten mee dan alleen het voetbal. Het biedt mogelijkheden voor 

verrassende uitslagen.

Voor veel clubs zijn het ook de eerste paar wedstrijden met een vernieuwde selectie.  

Er is al wel wat getraind, maar nu gaat het erom. Welke clubs hebben zich versterkt, 

welke clubs zijn er misschien iets zwakker op geworden? Het AVK is de eerste stap naar 

een succesvol of juist teleurstellend seizoen.

Onze verslaggever Frank staat deze editie voor het eerst niet meer alleen als geïnteres-

seerd toeschouwer langs de lijn. Deze keer mag hij zelf met CJVV proberen een gooi 

naar de titel van Amersfoorts Voetbalkampioen te doen. Hopelijk bevalt het toernooi 

hem net zo goed als speler als dat het hem altijd deed als toeschouwer.

Cobu Boys is dit jaar de gastheer. Iedereen is vanaf zaterdag 8 augustus van harte 

welkom op sportpark Zielhorst. Dan staan de eerste wedstrijden tussen 

Hooglanderveen - KVVA en APWC - VVZA op de planning. Die teams trappen om  

12.30 uur het toernooi af.

Stichting Amersfoorts Voetbalkampioenschap

Amersfoortse 
Schoonmaakservices 

Voor Bedrijven & Particulieren 
 

ASBP is hét schoonmaakbedrijf in Amersfoort en omgeving. Wij zijn gespecialiseerd 
in het onderhoud van; kantoren, bedrijven, woonhuizen, sportaccommodaties, 
musea en bij evenementen. Tevens behoort het onderhoud aan vloeren en glas- 
bewassing tot de mogelijkheden bij ASBP. 
Periodieke schoonmaak of een eenmalige klus…. 24 uur per dag / 7 dagen per week 
bieden wij onze diensten aan. Een goede services staat bij ons hoog in het vaandel 
 
Voor iedere schoonmaakklus kunt u terecht bij ASBP 
 
www.ASBP.nl 
info@asbp.nl 
0614 – 343 821 of 0642 – 252 138 
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Amersfoort maakt zich weer op voor een 

week lang topvoetbal. Van 8 tot en met  

14 augustus aanstaande vindt het 

Amersfoorts Voetbal kampioenschap plaats. 

Een sportieve krachtmeting tussen 

Amersfoortse voetbalclubs waar weer vele 

voetballiefhebbers van gaan genieten. 

Het kampioenschap is een begrip in 

Amersfoort. Het is de Amersfoortse clubs er 

veel aan gelegen om de beste club van 

Amersfoort te worden. Vorig jaar won AFC 

Quick 1890 maar wie wordt dit jaar de beste 

Amersfoortse club? 

Ik kijk er weer naar uit, langs de lijn te staan 

en de Amersfoortse sportievelingen aan te 

moedigen. De sfeer is altijd erg positief.  

Dit jaar is het sportpark Zielhorst de sfeer-

volle en fraaie plek voor het evenement. 

Voetbalclub Cobu Boys is gastheer. 

Het evenementen trok vorig jaar zo’n 6.000 

toeschouwers. Een hele klus voor de ont-

vangende voetbalclub. Dit kan alleen door 

de betrokkenheid van de vele vrijwilligers. 

Mensen die ‘s ochtend vroeg tot ‘s avonds 

laat de horeca verzorgen, schoonmaken, 

alles klaar zetten en hand- en spandiensten 

verrichten. Hun inzet maakt het mogelijk 

dit evenement te organiseren. Heel veel 

dank daarvoor!

 

Ik wens alle spelers en supporters, met Fair 

Play, spannende en mooie wedstrijden toe. 

Moge het beste team winnen!

Wij zijn Labee Advocaten

Wij vinden dat u voor de beste hulp een specialist nodig heeft. Daarom 
richten onze advocaten zich op één of enkele rechtsgebieden. Dat zijn 
de onderwerpen waar ze alles vanaf weten en waar ze u het best mee 
kunnen helpen. Door die kennis onderling te delen houden we elkaar 
goed op de hoogte van ontwikkelingen in de verschillende vakgebieden. 
In uitgebreide zaken bundelen we de krachten voor de best In uitgebreide zaken bundelen we de krachten voor de best 
mogelijke hulp. Zo kunnen we voor een redelijke prijs particulieren, 
bedrijven en instellingen bijstaan met goed juridisch advies.

U kunt altijd contact opnemen om een afspraak te maken. 

info@labee-advocaten.nl

Adviseur

info@labee-advocaten.nl

Secretaresse

Personen- en familierecht

goes@labee-advocaten.nl

walet@labee-advocaten.nl

Bestuursrecht
Personen- en familierecht
Strafrecht

Arbeidsrecht
Contractenrecht
Letselschade

Strafrecht
Personen- en familierecht

kruiswijk@labee-advocaten.nl

vandeven@labee-advocaten.nl

Wil je niks missen van het 

Amersfoorts Voetbal kam-

pioenschap 2015? Maar kan 

je niet elke wedstrijd aan-

wezig zijn. Geen probleem! 

Het AVK is ook te vinden op 

het internet. Zo blijf je via 

www.amersfoortsvoetbal-

kampioenschap.nl op de 

hoogte van het laatste nieuws 

rondom het toernooi. 

Ook via de sociale media blijf 

je op de hoogte van wat er tij-

dens het toernooi gebeurt. 

Volg ons via Twitter of like 

ons op Facebook en volg het 

scoreverloop live mee.

Blijf 24 uur per dag op de  
hoogte van het AVK

In den Gloeiende Gerrit

TOEGANGSPRIJZEN
De organisatie van het Amersfoorts Voetbalkampioenschap 

hoopt op veel toeschouwers, vandaar dat de toegangs-

prijzen laag drempelig zijn. Kinderen tot en met 14 jaar 

kunnen het toernooi zelfs gratis bijwonen. Voor kinderen 

vanaf 15 jaar en 

volwassenen kost een 

dagkaart ¤ 2,50. Een 

passe-partout voor  

het bezoeken van  

alle speeldagen kost  

¤ 5,00. 

VOORWOORD WETHOUDER HANS BUIJTELAAR

033 4801221
www.gloeiendegerrit.nl

033-7200820
www.etenbijbart.nl
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De twee, beiden woonachtig in 

Hoogland, zorgen ervoor de het sport-

park er netjes bij ligt: “We beginnen de 

vrijdag voor het toernooi. Dan zorgen 

we bijvoorbeeld dat de tent er staat, 

met de bar erin en alles erop en eraan 

en dat de vlaggen gehesen zijn,” vertelt 

Van de Pol.

 Ze doen het niet alleen. Van de Pol: 

“We krijgen hier en daar wel helpende 

handen hoor. Bij de organiserende club 

lopen er altijd wel mensen rond die 

even willen helpen. Zo zorgen wij er-

voor dat alles opgebouwd is, voordat het 

toernooi begint.” Koller vult aan: “En 

een dag na het toernooi ruimen we alles 

weer op. Om 1 uur zaterdagmiddag 

merk je er niks meer van.”

 Tijdens het toernooi zijn beide 

mannen ook op of rondom de velden te 

bekennen. Soms om voetbal te kijken, 

soms om nog wat klusjes te doen. Ze 

zorgen er bijvoorbeeld voor dat het 

terras bij de tent klaarstaat. Koller: “Er 

komen tijdens toernooi altijd 

wel wat kleine klusjes 

op ons pad. Dan staan 

we klaar.”

 Koller en Van de 

Pol zijn allebei gepensi-

oneerd en rolden erin 

omdat ze veel bij het 

toernooi kwamen 

kijken: “Zes jaar 

geleden werd het 

toernooi bij VOP georgani-

seerd. Piet Hoek, 

die in het bestuur van 

de Stichting 

Amersfoorts Voetbal-

kampioenschap zit, 

nodigde ons uit voor een 

biertje. Evert en ik waren er de hele 

week en er werd gezegd: Als jullie er 

toch altijd zijn, kunnen jullie ook wel 

helpen,” legt Koller uit hoe zij erin zijn 

gerold.

 Van de Pol vindt het erg leuk: 

“We hebben de tijd en we halen er 

veel plezier uit. Het is altijd mooi als 

het toernooi goed georganiseerd is.” 

Koller, met een knipoog: “Daarnaast 

hebben we nu een goed excuus voor 

thuis om bij het AVK te kijken. We 

moeten wel, omdat we van alles 

moeten regelen.”

“ We waren er elke dag, toen werd 
er gezegd dat we ook  
wel konden helpen”SUCCES MANNEN!

NAMENS DE TRENDJUWELIER

WWW.IKBENHIP.NL
LANGESTRAAT 105  |  3811 AD  AMERSFOORT  |  T 033 46 27 028

Drieenhuizen

Vertrouwd
Top service
Thuisbezorgen

Alle merken

Inbouw service

Bose dealer
Heel veel TV’s

Miele dealer

Bosch dealer
Loewe dealer

LE
D

 O
F 

LC
D

 T
V

LEUSDERWEG 145-147 AMERSFOORT - T. 033 461 35 12
WWW.DRIEENHUIZEN.NL

Een Amersfoorts Voetbalkampioenschap kan niet zonder de  

nodige voorbereiding. De technische dienst van het AVK, bestaande uit 

Gijs Koller en Evert van de Pol, zorgt ervoor dat het terrein van Cobu 

Boys deze editie weer helemaal klaar is voor een week voetbalspektakel.

DOOR FRANK VERSTEEG
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Scheidsrechters 2015

Wedstrijdschema 2015
ZATERDAG 8 AUGUSTUS 2015

MAANDAG 10 AUGUSTUS 2015

DINSDAG 11 AUGUSTUS 2015

WOENSDAG 12 AUGUSTUS 2015

DONDERDAG 13 AUGUSTUS 2015

VRIJDAG 14 AUGUSTUS 2015

Aanvang: Wedstrijd: Ploegen: Uitslag:

Aanvang: Wedstrijd: Ploegen: Uitslag:

Aanvang: Wedstrijd: Ploegen: Uitslag:

Aanvang: Wedstrijd: Ploegen: Uitslag:

Aanvang: Wedstrijd: Ploegen: Uitslag:

Aanvang: Wedstrijd: Ploegen: Uitslag:

12:30 1 Hooglanderveen - KVVA -

12:30  2  APWC – VVZA  -

14:45  3  Cobu Boys - De Posthoorn -

14:45  4  Amsvorde – CJVV  -

14:45  5  HVC   – VOP  -

19:00 6  Winnaar wedstrijd 2 – Winnaar wedstrijd 4  -

18:30  7  ASC Nieuwland – AFC Quick  -

19:00  8  Winnaar wedstrijd 5 – Winnaar wedstrijd 3  -

20:30  9  Winnaar wedstrijd 1  – Hoogland -

19:00  10  Verliezer wedstrijd 3 – Verliezer wedstrijd 4  -

20:00  11  Verliezer wedstrijd 1 – Verliezer wedstrijd 2  -

19:00  12  Winnaar wedstrijd 6 – Winnaar wedstrijd 7  -

20:00  13  Winnaar wedstrijd 8 – Winnaar wedstrijd 9  -

18:30  14  Verliezer wedstrijd 5 – Verliezer wedstrijd 6  -

19:30  15  Verliezer wedstrijd 7 – Verliezer wedstrijd 8  -

20:30  16  Verliezer wedstrijd 9 – Beste winnaar wedstrijd 10/ 11 -

18:45  17  Verliezer wedstrijd 12 – Verliezer wedstrijd 13  -

20:30  18  Winnaar wedstrijd 12 – Winnaar wedstrijd 13  -

Wij wensen iedereen veel 
lees- en voetbalplezier!
Deze special is in ieder geval met veel plezier 
door ons voor u vormgegeven.

 06-55855456

  info@create4.nl

   www.create4.nl

scan voor een gratis website scan!
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Jos Pampus is de eigenaar van de nieuwe 

FEBO aan de Langestraat in de 

Amersfoortse binnenstad. Een nieuwe 

onderneming zorgt voor veel werk, zo 

getuigt de badjas waarin hij open doet: 

“Toen ik uit bed stapte ben ik direct aan 

het werk gegaan en ik heb nog geen tijd 

gehad om mij aan te kleden.”

DOOR FRANK VERSTEEG

De snackbar die hij nu sinds 

kort heeft wordt direct hoofd-

sponsor van Amsvorde, de club 

van Pampus: “Het komt eigen-

lijk iets te vroeg, maar ik dacht: 

ik doe het maar. De vorige hoofd-

sponsor heeft er tien jaar gezeten en 

ze vroegen mij. Ik wilde eigenlijk vol-

gend jaar pas. Maar als ik het nu niet 

zou doen, duurt het misschien nog wel 

tien jaar voordat de mogelijkheid weer 

komt. Dus greep ik de kans.”

 Het ondernemen zit de geboren 

Amersfoorter in het bloed. Op zijn 26e 

begon hij een eigen zaak, die hij uitein-

delijk 22 jaar zou runnen: “Samen met 

mijn zwager had ik een bedrijf in  

auto-onderdelen. Het bedrijf bestaat 

nog steeds, alleen doet mijn zwager  

het nu alleen, aangezien ik nu de  

FEBO heb.”

De 48-jarige Pampus kwam als senior bij 

Amsvorde om er nooit meer weg te gaan. 

Hij begon in de jeugd bij Cobu Boys en 

speelde nog drie jaar in de jeugd bij 

VVZA, totdat hij zijn vrouw 

ontmoette. Zij komt uit 

een echte Amsvorde-

familie: “Haar vader 

zat in het bestuur. Zij 

loopt daar dus al van 

jongs af aan. Ook 

haar opa was al ver-

bonden aan de club,  

hij was jeugdvoorzitter. 

Zo kwam ik ook bij de club  

terecht.”

 Hij geniet van de club waar hij al 

dertig jaar rondloopt: “Het is nog altijd 

een super leuke en gezellige vereniging. 

Het is ‘ons kent ons’. Dat het niet zo groot 

is maakt het heel gezellig. Ik heb er nu 

veel vrienden lopen die ik ook buiten het 

voetbal zie.”

 Pampus voetbalde een paar jaar in 

de selectie. Af en toe speelde hij in het 

eerste, maar meestal maakte hij zijn op-

wachting in het tweede. Pampus: 

“Daarna ben ik wat lager gaan voetballen 

en nu voetbal ik nog in het zevende. Een 

veteranenelftal.”

PROGNOSE
1. VV Hoogland
2. AFC Quick 1890
3. Amsvorde
4. CJVV

“ De kans kwam voorbij, dus  
greep ik de kans direct”

Nieuwe hoofdsponsor Amsvorde

Untitled-3   1 11-02-13   14:49

Vanaf minuut 1
thuis bij  
De Posthoorn

De eerste keer dat hij binnenkwam bij de club was in 1994. 

Van Delft, die in de jeugd bij CJVV speelde en later in het eerste 

van KVVA zijn opwachting maakte, werd overgehaald om bij 

een vriendenteam van De Posthoorn te komen spelen: “Eerlijk 

gezegd kende ik de club helemaal niet, terwijl ik toch ben  

opgegroeid in het Soesterkwartier, hier vlakbij. Maar ik was 

er nog nooit geweest.”

 Van Delft ging al snel aan de slag bij het eerste van De 

Posthoorn: “Aan het einde van dat eerste seizoen met het 

vriendenteam kwam het eerste van de club in de problemen 

met de keepers. Toen heb ik daar het seizoen afgemaakt  

en ben ik bij de selectie blijven hangen, tot een jaar of  

10 geleden.”

 De 56-jarige doelman heeft het lang volgehouden: “Ik 

heb nog gekeept totdat ik bijna 50 was, in het veteranenteam. 

Maar toen was het mooi geweest.” Hij stopte als keeper, maar 

werd wel leider: “Zeven jaar geleden begon ik als leider. Dat 

was echter niet zo’n fijn jaar. Het liep allemaal niet lekker. Ik 

ben een jaartje gestopt en uiteindelijk toch weer teruggekeerd 

toen Rob Snijders hier trainer werd.”

Jan van Delft, leider bij De Posthoorn, ontvangt in de knusse 

kantine van zijn club. Het voelt aan als een café. Voor Van 

Delft voelde dat ruim twintig jaar geleden ook zo: “Toen ik 

hier de drempel passeerde voelde ik mij direct welkom.”

DOOR FRANK VERSTEEG  Tussendoor is de leider, die werkt bij het logistieke deel 

van de V&D, nog één jaar weggeweest: “Ik moest op zaterdag 

werken, daarom ben ik nog een jaartje teruggekeerd naar 

KVVA. Maar dat was maar voor één seizoen. Ik wilde snel 

weer naar De Posthoorn.”

 De Posthoorn is zijn thuis: “Het is zo’n gemoedelijke 

club. Iedereen zit bij elkaar aan tafel, met iedereen kun je een 

praatje maken. En het mooie is, dat was ook zo toen ik hier 

voor het eerst kwam. Ik kreeg direct een biertje in mijn 

handen gedrukt en ik werd gelijk opgenomen. Fantastisch. 

Dat is mij altijd bijgebleven.”
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Inmiddels is hij 32 jaar, maar Paul Richard 

is nog lang niet versleten. Hij heeft al 

zo’n 80 wedstrijden achter elkaar in de 

basis bij AFC Quick gestaan: “Ik wil nog 

wel even door, hopelijk kan ik een reeks 

van een wedstrijd of 125 neerzetten. Dat 

is een mooi aantal.”

DOOR FRANK VERSTEEG

De seniorencarrière van Richard bracht 

hem langs SDC Putten, CJVV, Veensche 

Boys, opnieuw CJVV en Quick: “Wat ik 

leerde waarderen in mijn seizoen bij 

Putten was het fietsen naar de club. 

Het is zo lekker om een stukje te 

fietsen, in plaats van in de auto te 

zitten. Dan kun je daarna lekker 

een biertje drinken met je team. 

De gezelligheid en teamgeest 

vind ik heel belangrijk.”  

 Aan stoppen denkt hij dan 

ook nog niet: “Ik heb altijd gezegd 

dat wanneer het lachwekkend wordt, ik 

ermee stop. Ik merk wel dat het soms 

aanpoten is. Als ik nu op vakantie ga 

kom ik zo acht kilo te zwaar terug. Maar 

ik vind het nog super leuk om te doen, 

om over het spel na te denken. Ik wil so-

wieso trainer worden.”

 De centrale verdediger trainde af-

gelopen seizoen al de D1 en hij is hoofd 

jeugdopleidingen bij Quick: “Dat vind ik 

erg leuk om te doen. Fantastisch om te 

zien wat je die jonge jongens kan leren.”

 Nog even terug naar afgelopen sei-

zoen. In de beslissingswedstrijd van de 

nacompetitie mocht hij van elf meter 

aanleggen om AFC Quick naar de eerste 

klasse te schieten: “Ik wist dat ik ging 

scoren. Wilfred Rietveld, een 

goede vriend van mij, 

neemt altijd bij CJVV de 

strafschoppen. Hij 

mist nooit. Met hem 

heb ik er vaak over 

gesproken. De truc is 

om te wachten wat de 

keeper doet. Dat is erg 

moeilijk. Vlak voordat ik 

de bal raak weet ik nog steeds 

niet waar ik schiet.” Het werkt wel. 

Richard miste in zijn tijd bij Quick geen 

penalty in competitieverband: “Ik sta nu 

op veertien uit veertien.” Een prima 

score.

 De geboren Amersfoorter heeft zin 

in het Amersfoorts Voetbal kampioen-

schap: “De prestige vind ik heel belang-

rijk. Ik wil de beste van Amersfoort zijn. 

Inmiddels heb ik het toernooi drie keer 

gewonnen, een vierde keer zou leuk 

zijn. Hopelijk treffen we Hoogland in de 

finale. Worden ze weer tweede.”

Op de fiets naar de eerste klasse

PROGNOSE
1. AFC Quick 1890
2. VV Hoogland
3. CJVV
4. VOP
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Sinds  1987 is Evre trainer, nadat hij zelf 

niet meer kon voetballen vanwege een 

ongeluk bij zijn toenmalige werk. Hij 

begon bij de jeugd va-

nIJsselmeervogels. In 

het dorp waar hij al 

sinds zijn twaalfde 

woont. “Ik heb 

daar in 22 sei-

zoenen ongeveer 

elk jeugdteam getraind. Daarna ben ik 

senioren gaan trainen. Eerst drie jaar 

bij HVC, toen vier jaar Cobu Boys en nu 

ga ik voor mijn tweede jaar bij APWC.”

 Achteraf had de 50-jarige Evre 

eerder de senioren moeten gaan 

trainen: “Bij IJsselmeervogels speelt de 

jeugd op een hoog niveau, maar nie-

mand kent je. Bij de seniorenelftallen 

komen er toch meer mensen kijken, er 

is meer aandacht,” vertelt Evre over 

zijn stap naar de senioren.

 De Spakenburger is naar eigen 

zeggen geen strenge trainer: “Als 

spelers te laat komen, maar ze 

melden dat even van tevoren, is 

dat geen  

probleem. Maar uiteraard heb ik 

wel mijn grenzen. Als je twee keer in 

één week niet komt trainen, zit je  

zondags op de bank.”

 Hij geeft spelers veel vrijheid, 

omdat hij vindt dat zijn spelers al  

genoeg verplichtingen hebben: “Ik train 

een vierdeklasser, spelers werken of 

gaan naar school. Ik wil vooral dat ze 

het naar hun zin hebben als ze ‘s avonds 

bij mij komen trainen.”

 Na het kampioenschap van 

 afgelopen seizoen is Evre benieuwd hoe 

ver APWC het in de vierde klasse kan 

schoppen: “We willen ons allereerst zo 

snel mogelijk handhaven. Daarna zien 

we wel wat er mogelijk is.”

 Tijdens het interview was het voor 

de trainer nog afwachten wat voor  

selectie hij tot zijn beschikking heeft 

voor het AVK: “Veel jongens gaan lang 

op vakantie, dus het hangt ervan af wie 

er allemaal zijn tijdens het toernooi. Als 

we compleet waren geweest had ik ons 

wel in de top 4 gezet. Nu laat ik dat  

achterwege, omdat ik simpelweg nog 

geen idee heb hoe goed we zijn.”

De Jong kwam bij CJVV, omdat hij naar zijn zin te weinig speelde 

bij de zondagtak van Roda ‘46: ‘’In mijn eerste jaar speelde ik in 

de eerste seizoenshelft wel veel. Daarna minder. In mijn tweede 

seizoen kwam mijn oude jeugdtrainer, dus probeerde ik het 

nog een keer. Maar ook toen kwam ik er minder aan te pas.’’

 Het deed hem besluiten om een andere club te zoeken. 

Zijn oude club Quick, waar hij in de jeugd speelde, was een 

optie, maar CJVV werd zijn definitieve keus: ‘’Ik kende al veel 

jongens bij de club. Verder maakte ik de keuze puur op gevoel.’’

 Spijt van die keuze heeft hij nooit gehad: ‘’Ik voelde me 

direct thuis. Daarnaast vind ik het heerlijk om op zaterdag te 

spelen en de zondag vrij te hebben.’’ Hij zal nooit meer van club 

veranderen: ‘’Hoofdklassers komen er toch niet meer voor mij, 

daar mis ik de kwaliteit voor en ik ben inmiddels 26. En voor 

een eerste- of tweedeklasser ga ik niet weg.’’

 Het vorig seizoen was voor CJVV geen succes: ‘’Tot de  

winterstop ging het goed, maar daarna kwam de klad erin. 

Uiteindelijk sta je altijd waar je hoort te staan.’’

 De middenvelder, geboren en getogen in Amersfoort, 

stond het afgelopen seizoen meer dan hem lief is centraal  

achterin: ‘’Ik ben middenvelder, maar de trainer had mij  

achterin nodig. Volgend seizoen speel ik hopelijk weer meer op 

mijn vertrouwde plek.’’

 De Jong heeft zin in het AVK: ‘’Het

is altijd leuk, omdat het gaat om de 

prestige. Dat maakt dat het meer 

is dan een serie oefenwed-

strijden.’’ Hij denkt dat Quick met 

de titel aan de haal gaat: 

‘’Hoogland kampt met de vloek dat 

ze het toernooi nooit winnen.’’ 

GETAPT IN 175 LANDEN
MAAR WIJ WAREN EERST

Met trots voor u gebrouwen
Geen 18, geen alcohol

Pim de Jong op zijn  
plek bij CJVV

Nooit meer een andere club voor Pim de Jong. Hij heeft het 

goed naar zijn zin bij CJVV, de club waarmee hij zijn zesde 

seizoen in gaat: ‘’Ik ben vanaf het begin op mijn plek. Voor 

een niveau hoger ga ik niet verkassen.’’

DOOR FRANK VERSTEEG
PROGNOSE
1. AFC Quick 1890
2. VV Hoogland
3. CJVV
4. ASC Nieuwland

Ik wil vooral dat ze het naar hun  
zin hebben als ze komen trainen
Iman Evre noemt zichzelf geen  schoolmeester. Hij geeft ruimte aan zijn spelers en 

wil vooral dat zijn spelers plezier maken. “Mijn spelers gaan naar school of werken 

doordeweeks, dan moeten ze het bij mij op de training vooral naar hun zin hebben.”

 

DOOR FRANK VERSTEEG

PROGNOSE
1. AFC Quick 1890
2. VV Hoogland
3. VVZA
4. Coby Boys
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Van Dijk verzorgt nu al acht jaar alle 

randzaken voor het eerste team; de 

wedstrijdformulieren invullen, het 

regelen van een bus bij uit-

wedstrijden, zorgen voor iemand 

die het scorebord bijhoudt en ga zo 

maar door. Eigenlijk alles om het spel 

heen waar de trainer en de spelers 

zich niet mee bezighouden. Maar dat 

maakt zijn rol niet minder belangrijk. 

“Er is een speler die zegt dat hij stopt 

als ik stop. Maar dat gaat voorlopig 

nog niet gebeuren want ik heb me 

weer over laten halen.”

 De Hooglander begon met  

voetballen bij het speeltuintje op de 

Eikenlaan met klasgenootjes. Zodra hij 

de minimum leeftijd (8 jaar) bereikte 

om in clubverband te mogen voet-

ballen begon hij bij VV Hoogland. Na 

bijna dertig jaar zelf te hebben 

gespeeld is hij nog altijd bij de club  

betrokken.

 De voetballiefhebber is geboren 

en getogen in Hoogland en woont er 

tot op heden met veel plezier. Hij kent 

veel spelers, maar ook ouders en  

supporters. “De club voelt als familie.” 

Hij is dan ook een voorstander van het 

laten doorstromen van de jeugd naar 

het eerste elftal. “Je moet eigen  

jongens een kans geven, het is zonde 

als Hooglandse jongens die al jaren bij 

ons voetballen verderop gaan kijken.” 

Dit maakt Van Dijk een echte cultuur-

bewaker. Waar dit vandaan komt? 

 “Je moet van voetbal en van Hoogland 

houden.” 

 Voor Van Dijk is scoren niet het 

enige dat telt. “Natuurlijk ben ik bloed-

fanatiek tijdens een wedstrijd en ben ik 

chagrijnig als we verliezen, maar naast 

sportiviteit en prestatie is ook gezellig-

heid een drijfveer. Na een half uur 

kunnen we weer om fouten lachen.”

 Van Dijk fronst als hij naar zijn 

lijstje kijkt van de prestaties op het 

AVK van de laatste jaren: één keer 

kampioen en vervolgens vijf keer 

tweede. “Nu is het onze beurt om met 

de beker naar huis te gaan.’’ Op de 

vraag naar de aanpak antwoordt hij 

nuchter: “we gaan ons best doen, maar 

dat doen we altijd.”

ST ICHT ING TOPVOETBAL  HOOGLAND

Ze zijn gek op het spelletje. En daarom staan ze er elk weekend. Weer of geen weer. Spelers. Teamleiders. 

Supporters. De scheidsrechter. Samen maken zij het amateurvoetbal in Nederland. Die liefde voor voetbal 

herkennen wij als geen ander. Daarom is ING niet alleen hoofdsponsor van het Nederlands elftal, maar 

steunen we ook ons amateurvoetbal met o.a. lokale sponsoring, het Welpenvoetbal en onze fi nanciële 

kennis. En als hoofdsponsor van de KNVB blijven we daar met liefde onze bijdrage aan leveren.

Er altijd staan om half negen
op zaterdagochtend

Oranje is liefde voor voetbal

Of hij nu voorop loopt in de polonaise, The Rolling Stones luistert tijdens een rustig avondje 

thuis of mee lalt met de muziek in de kroeg, het maakt in ieder geval duidelijk: Kees van Dijk is 

een mannetje van alles en dat weet VV Hoogland maar al te goed. 

DOOR DEBORAH HERDER

‘Alles voor VV Hoogland’

PROGNOSE
1. VV Hoogland 
2. AFC Quick 1890
3. Hooglanderveen
4. VVZA

Promotie zet  
selectie  
op scherp 
Al bijna twintig jaar voetbalt Menno Bos 

bij VV Hooglanderveen. In die tijd heeft 

hij de dorpsclub flink zien groeien, 

dankzij ‘echte clubmensen’ zoals Bos de 

vrijwilligers noemt. Met de legendari-

sche dag achter zich, waarop het eerste 

en het tweede team op een zonnige 

zondag promoveerde, kijkt hij weer uit 

naar een nieuw seizoen.

DOOR DEBORAH HERDER

“Door deze recente ontwikke-

lingen merk je dat de con-

currentie hoger wordt, 

maar doordat de club 

groeit wordt de selectie 

breder met het voordeel 

dat de teams op elkaar 

terug kunnen vallen.”  

De selectiespeler verwacht dat sterkere 

tegenstanders resulteren in betere wed-

strijden. “Dat zag je eerder ook, dan ver-

loren we van de onderste en tegen de 

bovenste uit de competitie stonden we 

veel overtuigender te voetballen.”

 Na de promotiewedstrijden gingen 

het eerste en het tweede team de kar op 

door Hooglanderveen. “Dorpsgenoten 

stonden in de deuropening van hun huis, 

juichten op de hoek van de straat en de 

plaatselijke kroegen deelden bier en 

champagne uit. Voor hen en alle trouwe 

supporters langs de lijn, doe je het.”

 De trainer Karel Knaap is goed op 

weg. Een jaar geleden werd hij aan-

gesteld met de doelstelling het team in 

vijf jaar twee klassen te laten promo-

veren. Binnen een jaar heeft het eerste 

elftal van Hooglanderveen de derde 

klasse bereikt. “Eerder waren 

we er vaak dichtbij, maar 

hebben we het nooit afge-

maakt.” Voor de club is dit 

ook erg bijzonder, sinds 17 

jaar speelt het eerste team 

daar weer derde klasse.

 Het bijzondere aan 

het team is dat ze zich verder ontwik-

kelen met een kern die al jaren  

hetzelfde is. “We zijn echt als een team 

gaan spelen. Iedereen kan goed met  

elkaar en nieuwelingen worden goed  

opgevangen.” Het AVK is een goede voor-

bereiding. “Het is natuurlijk nog vroeg in 

het seizoen en dan wordt er met spelers 

geëxperimenteerd.” Het team gaat er 

voor, maar als ze winnen is de tweede 

wedstrijd tegen VV Hoogland. Een echte 

derby, die je in de competitie niet tegen 

komt. Toch laat Bos samen met zijn 

vriendin voor de zekerheid op dit  

moment zijn huisje bouwen in Hoogland. 

Zijn doel in het leven? “Pff, wij gaan eerst 

lekker van ons huisje genieten, daarna 

zien we wel weer verder.”

PROGNOSE
1. AFC Quick 1890
2. VV Hoogland
3. ASC Nieuwland
4. VVZA
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Van Wijngaerde probeerde het één keer 

bij een andere club. Bij Quick kwam hij 

echter niet verder dan de voorberei-

ding: “Het was niet wat ik ervan ver-

wachtte. Ik miste de gezelligheid die ik 

bij HVC altijd zo waardeer.”

 De gezelligheid is een van de  

redenen dat de geboren en getogen 

Amersfoorter het zo goed naar zijn zin 

heeft bij HVC: “Het voelt voor mij als 

thuiskomen. Als ik na de wedstrijd in de 

kantine een biertje of een baco drink, 

dan voelt het alsof ik in mijn tweede 

huiskamer zit,” zo omschrijft hij zijn ge-

voel. Het is een van de  

redenen waarom hij nooit meer is weg-

gegaan. “Het niveau maakt mij niet zo 

heel veel uit. Zolang we er als team  

plezier in hebben, ben ik tevreden.”

 Aan stoppen denkt Van Wijngaerde 

dan ook nog niet: “Als het seizoen erop 

zit vind ik het altijd wel even lekker om 

rust te hebben. Maar na een maand be-

gint het toch weer te kriebelen en wil ik 

weer dat veld op.”

 Afgelopen seizoen kampte de  

centrale verdediger met een blessure 

aan zijn lies: “Daardoor miste ik de 

laatste maanden van het seizoen. Dat 

was balen. Ik ben benieuwd hoe het op 

het Amersfoorts Voetbalkampioenschap 

gaat. Ik hoop dat ik wel wat minuten 

kan maken.”

 Het AVK is voor de HVC’er bekend 

terrein: “Ondertussen heb ik al vaak 

mijn opwachting gemaakt bij het  

toernooi. Ik heb er zin in. Er heerst  

altijd een mooie sfeer en er lopen veel 

bekenden rond. Wij spelen de eerste  

wedstrijd tegen VOP. Hopelijk kunnen 

we een mooi resultaat neerzetten.”

Van Wijngaerde heeft 
zijn hart verpand aan 
HVC

AUTOSLOPERIJ DE BIRKT
VERKOOP ALLE MERKEN ONDERDELEN

iNKOOP LOOP/sLOOP EN schADE AutO’s
033 - 463 12 24 - WWW.DEBiRKt.NL

Al zijn hele leven is Mark van Wijngaerde te vinden op de velden van HVC. 

Hij begon als klein jochie op zesjarige leeftijd, nadat een vriendje hem had 

gevraagd om mee te gaan. Nu, 23 jaar later, heeft hij het nog steeds naar 

zijn zin. En hij is nog niet van plan zijn kicksen aan de wilgen te hangen.

DOOR FRANK VERSTEEG

PROGNOSE
1. VV Hoogland
2. AFC Quick 1890
3. ASC Nieuwland
4. APWC

Jurre Wiggers is pas eind juni 18  

geworden, maar toch gaat hij al zijn 

tweede seizoen in als speler van de  

selectie van KVVA. Vorig seizoen 

speelde hij veel rechtsback, terwijl hij 

eigenlijk rechtsbuiten is: “Hopelijk 

speel ik volgend jaar meer op mijn  

favoriete positie.”

DOOR FRANK VERSTEEG

 
Wiggers baalt ervan dat hij vaak  

achterin werd opgesteld, maar begrijpt 

het wel: “We hadden geen brede  

selectie, dus de trainer moest soms echt 

improviseren. Achterin was de spoeling 

dun, dus moest ik de leegte vaak  

opvullen.”

Het weerhield de 18-jarige Amersfoorter 

er niet van om ook daar zijn acties te 

maken: “Soms kon ik het toch niet laten. 

Dan ging ik mijn directe tegenstander 

uitspelen. Maar daar zit dan wel veel 

risico aan.”

 Wiggers is geboren in het 

Soesterkwartier, het was 

dan ook niet gek dat hij 

zijn voetbalcarrière bij 

KVVA begon: “Ik begon 

daar op mijn zesde met 

voetballen en ook als ik 

vrije tijd had ging ik naar 

de club om met mijn 

vrienden te voetballen. Ik ben 

daar groot geworden.”

 Eén jaar verliet hij de club voor SO 

Soest, maar hij kwam er al snel achter 

dat het niks voor hem was: “Bij Soest 

had ik het niet zo naar mijn zin. Ik stopte 

even een tijdje met voetballen, toen  

besloot ik om weer bij KVVA te  

gaan spelen.”

 Hij heeft het nu goed naar zijn zin 

bij KVVA: “Het is allemaal vrij  

kleinschalig, dat bevalt me goed. 

Iedereen kent elkaar.” Wel vindt hij het 

jammer dat de selectie afgelopen  

seizoen erg smal was: “Daardoor stonden 

we soms maar met vijf man op de trai-

ning. Dat werkt niet erg motiverend.”

 Eigenlijk is Wiggers nog een jeugd-

speler, maar daar had hij geen last van: 

“Ik vind het erg leuk tussen de grote 

mannen. Het gaat er allemaal wat 

harder aan toe, maar daar heb ik geen 

problemen mee.” Hij heeft geen ontzag 

voor de oudere spelers: “Ontzag is een 

groot woord, maar ik heb op een goede 

manier wel respect voor ze.”

Rechtsback tegen wil en dank 

PROGNOSE
1. AFC Quick 1890
2. VV Hoogland
3. KVVA
4. Cobu Boys
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Trainer Van den Brom

Voor Cobu Boys hoofdtrainer Bert van 

den Brom staat het smeden van een 

team voorop. Ondanks een slecht eerste 

seizoen, zet de ervaren trainer door. 

Vastberaden als hij is om de mix van  

oudgedienden en nieuwe jongens 

tot een leuk team te maken. De 

51-jarige Amersfoorter heeft 

er vertrouwen in. “We 

hebben een enorme slag 

geslagen.” 

 Een sportieve hou-

ding vindt Van den Brom 

erg belangrijk. “Structureel 

kantinebezoek is de basis voor 

een goed functionerend team. Juist 

na verlies wekt het vanuit de vereniging 

waardering op als de jongens na afloop 

trouw hun gezicht laten zien.” De 

trainer stelt individueel talent onderge-

schikt aan teambelang. Van den Brom is 

een fanatieke trainer, die optimale inzet 

en focus van zijn spelers verwacht en 

het team komend seizoen promotie ten 

doel stelt. 

 De hoofdtrainer kijkt uit naar de 

aanvang van het AVK. “We hopen het 

deze keer verder te schoppen.” Verder 

spreekt hij van een gunstige loting. Toch 

vreest de trainer dat het kampioen-

schap te vroeg komt. Het zal de eerste 

keer zijn dat de jongens als team een 

wedstrijd in gaan. In het eerste duel 

staat Van den Brom tegenover goede 

vriend en Posthoorn-trainer Bert 

Trappel. “Dat zorgt voor extra gezonde 

rivaliteit’’, lacht Van den Brom.

 De coach komt uit een echte voet-

balfamilie. Zijn grootvader richtte in 

1923 APWC op. Zijn vader zat in het  

bestuur en zijn moeder stond achter de 

bar. Bert van den Brom speelde zelf  

35 jaar lang bij de club, waar hij 

maar liefst achttien jaar aan-

voerder van het 1e elftal was. 

Vanwege een tot twee keer toe af-

gescheurde kruisband ein-

digde zijn 

voetbalcarrière. Broer 

John is tegenwoordig 

trainer bij AZ. 

 Van den Brom  

ervaart Cobu Boys als een 

warme club. De selectie 

houdt de voetballiefhebber 

jong. Maar het zestien jaar lang 

trainen kent ook een keerzijde. Het 

voetbal en zijn drukke baan bij SRO, als 

manager technische dienst vastgoed, 

resteert hem met minder tijd voor zijn 

familie dan hem lief is. Verheugd vertelt 

Van den Brom dat zijn oudste zoon 

Robin volgend seizoen in zijn team 

komt spelen. ‘‘Het doet mij goed dat ik 

nu geen wedstrijd meer van hem hoef te 

missen.’’ De samenwerking tussen 

vader en zoon neigt naar een ‘nu of 

nooit-kwestie’: Cobu Boys kan zomaar 

de laatste club in Van den Broms  

trainerscarrière zijn. Daarna wil hij 

meer tijd voor zijn familie en vrienden-

kring vrij maken.

 Hij hoopt op een dag klein-

kinderen te hebben en een balletje met 

hen te kunnen trappen. 

Voor Cobu Boys hoofdtrainer Bert van den Brom staat het smeden van een team voorop. 

Ondanks een slecht eerste seizoen, zet de ervaren trainer door. Vastberaden als hij is om 

de mix van oudgedienden en nieuwe jongens tot een leuk team te maken. De 51-jarige 

Amersfoorter heeft er vertrouwen in. “We hebben een enorme slag geslagen.” 

DOOR ROXANNE HERDER

PROGNOSE
1. Cobu Boys
2. AFC Quick 1890
3. VV Hoogland
4. CJVV

www.ascnieuwland.nl

ASC Nieuwland
bedankt haar hoofdsponsors

Hemels van der Hart 
&

Albert Heijn Hoogland
voor de steun en samenwerking!

www.hvdh.nl

Albert Heijn
Hoogland

www.ah.nl

Als klein jongetje zag Johan Gelderblom 

de club van ASC Nieuwland in 1997 tot 

stand komen. Hierdoor ging Johan op zijn 

tiende jaar, naar eigen woorden op late 

leeftijd, in clubverband voetballen. 

Sindsdien heeft hij de club niet meer ver-

laten. Hij debuteerde al op 17-jarige leef-

tijd in het eerste elftal en is nu dan ook 

niet meer uit het team weg te denken.

DOOR DEBORAH HERDER

ASC Nieuwland is helaas gedegradeerd 

dit seizoen, maar dat neemt de ambitie 

om eerste klasse te spelen niet weg. 

Daar zal de nieuwe trainer die onlangs 

is aangesteld ook zijn bijdrage aan 

moeten leveren. Hij begint al goed, hij 

gaat de jongens voorbereiden op het  

Amersfoorts Voetbalkampioenschap. 

Voor Johan is deze trainer geen onbe-

kende, Dennis Schoonderbeek heeft  

namelijk acht jaar samen met Johan in 

het eerste elftal gespeeld. Toen Dennis 

het team verliet heeft hij de aanvoer-

dersband overgedragen aan Johan, die 

hem nog steeds elke wedstrijd draagt.

 Johan vertelt over de doelen in 

zijn leven: ondernemen in de toekomst 

en samen met zijn lieve vrouw gelukkig 

worden. Voetbal komt daarin niet voor. 

“Fysiek zou ik het wel volhouden, maar 

qua tijd niet.” Johan heeft naast het 

voetbal een drukke baan en hij heeft 

zelfs plannen om weer deeltijd 

te gaan studeren. Johan is erg 

ambitieus en dat is  goed te 

merken. Hij geeft ook aan dat 

hij eigenlijk te fanatiek is voor 

een team dat op lager niveau 

acteert, “Maar zeg nooit, 

nooit.” 

 Johan wordt 

door menigeen 

als cultuurbe-

waker van de 

club gezien. 

Zo ziet hij dat 

zelf niet zo 

zeer, maar hij 

kent wel het gevoel en het beleid van de 

club “ik pak daar wel mijn rol in.” 

Aangezien hij al zoveel jaren bij ASC 

Nieuwland rondloopt kent hij iedereen 

en dat is ook wederzijds. “Er zijn veel 

vriendschappen ontstaan en die zijn er 

nu nog, het is echt mijn cluppie. Als ik 

ooit zou stoppen, zou ik ook niet voor 

een andere club gaan.” 

 “Het ligt aan de loting hoe we gaan 

presteren op het AVK, het doel is wel 

om in de top drie te eindigen. Ten  

opzichte van vorig jaar is het team  

op gelijk niveau gebleven dus dat 

moet zeker lukken.” Voor Johan ziet 

het toernooi er dit jaar anders 

uit, destijds was hij bij de 

voorbereidingen gebles-

seerd waardoor hij niet 

alle wedstrijden mee 

kon spelen. Als ze het 

toernooi zouden winnen 

zou hij dat als een goed 

begin van het nieuwe  

seizoen zien.  

ASC Nieuwland is echt mijn cluppie!

PROGNOSE
1. ASC Nieuwland
2. VV Hoogland
3. AFC Quick 1890
4. VVZA

“ Structureel kantine bezoek  
basis voor team”
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De Keuken Designers wenst alle 

teams een sportief toernooi!

WWW.DEKEUKENDESIGNERS.NL

DKD_90x130.indd   1 12-06-15   15:23

Afgelopen seizoen was een raar  

seizoen voor Steven van Zanten (23), 

aanvoerder van VVZA. Twee 

 wedstrijden voor het einde speelden 

de ‘Zeehelden’ zich veilig, om daarna 

ook nog een periodetitel te pakken. Dit 

seizoen hoopt hij het niet zover te laten 

komen: “We gaan voor de top 3.”

DOOR FRANK VERSTEEG

Het klinkt wellicht wat ambitieus voor 

een team dat ternauwernood de nacom-

petitie voor degradatie wist te ontlopen, 

maar VVZA heeft maar liefst tien nieuwe 

spelers: “Daarmee is de selectie flink ver-

sterkt. Een aantal komt terug vanuit la-

gere elftallen, andere komen terug, omdat 

ze vroeger al bij VVZA hebben gespeeld.”

 

Eén van de nieuwelingen is Remy, het 

broertje van Steven: “Erg leuk om samen 

te spelen. We hebben tot nu toe alleen sa-

mengespeeld bij familietoernooitjes. Ik 

kijk ernaar uit.” Steven spoort zijn 

broertje ondertussen aan: “Hij zal er 

hard aan moeten trekken. Er is veel con-

currentie.” Remy reageert vanaf de 

bank: “Komt wel goed, joh.”

 Van Zanten begon zijn carrière bij 

AFC Quick, maar in de C’tjes  

besloot hij naar VVZA te ver-

kassen: “Bij VVZA speelden 

veel vrienden van me. 

Samen speelden we daar in 

de B1.” Na twee jaar in de 

B-junioren kwam hij in de A1 

terecht en hij maakte al snel 

zijn debuut voor de hoofdmacht: 

“Ik was toen 16. Daarna speelde ik vaak 

op zaterdag met de A1 en zat ik op 

zondag op de bank bij het eerste. Totdat 

ik daar een vaste waarde was.”

 Zijn vroege debuut maakt hem een 

van de ervaren spelers van VVZA, ook al 

is hij pas 23 jaar. Zijn jonge leeftijd weer-

hield trainer Van ‘t Land er niet van om 

hem aanvoerder te maken: “Dat zorgde 

wel voor een andere rol. Ik probeer nu 

meer een voorbeeld te geven, terwijl ik 

er voorheen wel eens wat uitflapte als ik 

niet tevreden was met het spel.”

 Van Zanten heeft zin in het AVK: “Er 

zijn zoveel bekenden, dat maakt het toer-

nooi erg leuk. Ik heb het toernooi ook al 

eens gewonnen, na een krankzinnige  

finale tegen Hoogland, hopelijk kunnen 

we dat kunstje dit jaar herhalen.”

Aanvoerder  
Van Zanten  
gaat voor top 3 
met VVZA

Na elf jaar voelt VOP als zijn club. 

Yannick de Vries heeft de opmars van 

VOP vanuit de vijfde naar de tweede 

klasse van begin tot eind meegemaakt: 

“Het is jammer dat we het niet wat 

langer vol konden houden in de tweede 

klasse”.

DOOR FRANK VERSTEEG

 
De opmars van de club was bijzonder: 

“Toen ik bij VOP kwam spelen, hadden 

we nog maar drie seniorenteams en 

speelde het eerste in de vijfde klasse. 

Nu, na de verhuizing naar Vathorst, 

hebben we volgens mij 700 leden en 

hebben we van de tweede klasse  

geproefd.”

 De 29-jarige inwoner van Vathorst 

vindt het jammer dat het verblijf in de 

tweede klasse maar tot één seizoen  

beperkt werd, na de degradatie van af-

gelopen seizoen: “Ik ben sportman. Dan 

wil je het hoogst haalbare. Maar waar in 

het kampioensjaar alles samenviel, zat 

het afgelopen seizoen juist tegen, met 

blessures, schorsingen en de trainer die 

zeven wedstrijden miste vanwege een 

blessure.”

 Voordat hij bij VOP kwam speelde 

hij in de jeugd bij Cobu Boys en zelfs nog 

een jaartje in de D1 van FC Utrecht: “Bij 

Cobu Boys hadden we een heel leuk 

team in de A1. We waren jong en vonden 

dat we allemaal naar het eerste moesten. 

Dat ging niet, waarop we eigenlijk onze 

kont tegen de krib gooiden en we alle-

maal bij VOP in het tweede gingen 

spelen.”

 Hij is blij met de ontwikkeling die 

zijn club heeft doorgemaakt: “We zijn 

nog steeds in beweging. Je merkt dat de 

organisatie van de club ook steeds meer 

aansluit op het groeiende ledenaantal. 

Zolang die ontwikkeling blijft, is de club 

volgens mijn goed bezig,” vertelt de 

rechtspoot.

 De Vries, in het dagelijks leven 

sportdocent op het Baarns Lyceum, is 

sinds acht maanden vader van een 

dochter, Fayenne: “Het cliché is waar. 

Met zo’n kleintje veranderen de priori-

teiten. Ik relativeer alles. Bij de geboorte 

traden complicaties op. Dat was erg 

spannend en zorgde ervoor dat ik en 

mijn vriendin een aantal weken veel in 

het ziekenhuis te vinden waren. 

Gelukkig gaat alles nu goed.”

‘Het cliché is waar: geboorte van 
mijn dochter verandert prioriteiten’

PROGNOSE
1. VV Hoogland
2. AFC Quick 1890
3. ASC Nieuwland
4. VOP

PROGNOSE
1. VVZA
1. AFC Quick 1890
2. VV Hoogland
4. ASC Nieuwland
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DÉ MANNENMODE 
S P E C I A A L Z A A K  
VAN NEDERLAND

JAC HENSEN IS OOK 
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AMERSFOORTS 
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A M E R S F O O R T ,  L A N G E S T R A A T  1 1 4Wat voor zaken doen jullie?

De advocaten van Labee Advocaten 

kunnen u helpen bij vragen op het  

gebied van arbeidsrecht, personen- en  

familierecht, strafrecht, bestuursrecht, 

letselschade en contractenrecht. 

Wat houdt dat precies in?

Arbeidsrecht gaat over reorganisatie en 

ontslag, maar ook over alles wat met  

arbeidsvoorwaarden te maken heeft. 

Denk hierbij aan de inhoud van de ar-

beidsovereenkomst, een concurrentie- of 

relatiebeding en de toepas selijkheid en 

uitleg van een cao.

Personen- en familierecht is bijvoorbeeld 

van belang wanneer een omgangsrege-

ling met de kinderen niet goed verloopt, 

wanneer uw huwelijk of relatie eindigt of 

wanneer u wilt weten of u recht heeft op 

kinder- of partneralimentatie. Maar ook 

wanneer u met Bureau Jeugdzorg of de 

Raad voor de Kinderbescherming te 

maken krijgt.

Strafrechtadvocaten kunnen u helpen 

wanneer u of uw kind wordt aan-

gehouden en wanneer u een oproep voor 

een zitting of een strafbeschikking  

ontvangt. Zij kunnen u uitleggen wat dat 

precies betekent en wat u dan kunt doen.

Wilt u een vergunning aanvragen, wordt 

deze niet verleend of zelfs ingetrokken? 

Dan heeft u te maken met het bestuurs-

recht. Dit is ook het geval wanneer u het 

niet eens bent met een besluit van bij-

voorbeeld de gemeente of provincie. 

Wanneer u betrokken bent bij een  

verkeersongeval of een ongeluk op het 

werk, kan een letselschadeadvocaat u  

adviseren over de mogelijkheden om uw 

schade vergoed te krijgen.

En tot slot het contractenrecht. Iedere  

afspraak die u maakt is in juridische zin 

een overeenkomst. Maakt u goede  

afspraken, dan is de kans klein dat u  

achteraf een advocaat nodig heeft. In 

sommige gevallen ontstaat er echter on-

duidelijkheid over de uitleg of betekenis 

van afspraken in een overeenkomst. Een 

advocaat kan u daarbij helpen. Koopt of 

verkoopt u iets, laat u iets bouwen of 

bouwt u zelf en verloopt iets niet naar 

wens, dan heeft u ook te maken met het 

contractenrecht. Hetzelfde geldt wanneer 

u algemene voorwaarden wilt laten op-

maken of daar vragen over heeft.

Wanneer schakel ik een advocaat in? 

Zo snel mogelijk. Zodra u vragen heeft 

over iets wat u overkomt, is het ver-

standig om een advocaat te bellen of te 

e-mailen. Er gelden namelijk vaak ter-

mijnen. Wanneer u niet op tijd handelt, 

kan het te laat zijn. Naar uw standpunt 

wordt dan niet meer geluisterd, u verliest 

de zaak en/of u moet betalen. U kunt dus 

beter te vroeg, dan te laat zijn. Daarnaast 

kunnen sommige geschillen voorkomen 

worden, wanneer u zich vooraf goed laat 

informeren.  

Wat doet een advocaat allemaal?

Een advocaat kan een procedure starten 

of juist namens u reageren wanneer er 

een procedure tegen u is gestart. Ook 

buiten de rechtszaal kan een advocaat 

bijdragen aan het oplossen van een ge-

schil. Een advocaat verdedigt u en schat 

de kansen op succes in, maar bewaakt 

ook termijnen, overlegt en onderhandelt 

met de wederpartij. Hij of zij kan u helpen 

tijdens een zitting, door ook de juridische 

kanten van een zaak te belichten. Kortom: 

een advocaat kan u helpen wanneer u 

vragen of problemen heeft. Wij hopen na-

tuurlijk dat u nooit een advocaat nodig 

heeft, maar mocht dat helaas toch een 

keer het geval zijn, dan weet u ons te 

vinden.

Tot slot: Labee denkt met u mee!

Bent u werkgever en wilt u uw arbeids-

overeenkomsten laten toetsen op de 

houdbaarheid in verband met de nieuwe 

Wet werk en zekerheid?

Betaalt u kinderalimentatie en vraagt u 

zich af of de bedragen gewijzigd moeten 

worden als gevolg van de veranderde 

wet- en regelgeving per 2015?

Neem dan contact met ons op en we 

maken graag met u een afspraak voor een 

gratis kennismakingsgesprek! 

Er zijn veel advocatenkantoren in Amersfoort en vele 

soorten recht. Dat het daardoor voor u soms 

onduidelijk is waar u nu met uw vragen terecht  

kunt, kunnen wij ons goed voorstellen. Om iets  

meer duidelijkheid te scheppen, beantwoorden 

 wij daarom hier de meest voorkomende vragen  

die ons op dit vlakgesteld worden.

De advocaten van  
Labee Advocaten  
denken graag met  
u mee!
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WORD KLANT VAN BROEKHUIS
en sponsor daarmee jouw clubkas met € 250,-

Nieuw inNieuw inNieuw in

AmersfoortAmersfoortAmersfoortAmersfoortAmersfoort

Fluorweg 49, Amersfoort

Aan de hand van de videobeelden een 

wedstrijd analyseren. Het gebeurt nog 

niet veel in de amateurvoetbalwereld. 

John van den Hooff, oud-speler van onder 

meer AFC Quick, heeft de apparatuur en 

kennis in huis en gaat bij het Amersfoorts 

Voetbalkampioenschap een wedstrijd 

analyseren. 

DOOR FRANK VERSTEEG

Van den Hooff, tegenwoordig woonachtig 

in Apeldoorn, maar geboren en getogen 

in Amersfoort, is nu twee jaar bezig met 

videoanalyse: “Het is een hobby, maar 

wel één die veel tijd in beslag neemt,” zo 

vertelt hij. “Ik ben er wel 20 uur in de 

week mee bezig.”

 “Aan de andere kant: zoveel tijd 

was ik ook kwijt toen ik nog trainer en 

hoofd opleiding was.” Hij was onder  

andere trainer bij Nieuwland, 

Hooglanderveen, SEC uit Soest en NSC uit 

Nijkerk. Van den Hooff: “Daarna ben ik 

nog zes jaar hoofd opleiding geweest bij 

Nieuwland. Maar toen ik in 2012 voor 

mijn werk als marechaussee uitgezonden 

werd naar Zuid-Sudan ben ik ermee  

opgehouden.”

 In zijn tijd als hoofd opleiding bij 

Nieuwland begon hij al te experi-

menteren met videobeelden: 

“Maar als ik daarna een pre-

sentatie van een half uur 

wilde geven met die beelden, 

was ik zo tien uur kwijt aan 

knip- en plakwerk. Ik kon me 

niet voorstellen dat er geen  

software voor was en zo ben ik  

geïnteresseerd geraakt in het analyseren 

met video.”

 Van den Hooff laat op zijn  

computer zien hoe het werkt. Het ziet er 

niet eenvoudig uit: “Het heeft ook wel 

twee jaar geduurd voordat ik de juiste 

materialen had en het systeem onder de 

knie had.” Aan de hand van het systeem 

zijn wedstrijdmomenten in categorieën 

geselecteerd. Van den Hooff wijst aan: “Ik 

heb hier de knop ‘corner tegenstander’. 

Als een trainer zijn verdedigende organi-

satie bij een corner tegen wil verbeteren, 

kan ik zo alle fragmenten erbij pakken.”

 Hij hoeft tijdens een wedstrijd niet 

buiten in de kou te staan om te filmen: 

“De camera zit aangesloten op mijn com-

puter. Dan ga ik lekker binnen 

zitten en met een joystick kan 

ik de camera besturen. 

Onder tussen kan ik de 

beelden in de juiste cate-

gorie plaatsen.”

Ondertussen komt Van den 

Hooff ook weer terug in het 

trainersvak. Hij wordt vanaf 

juli trainer van het Nederlands 

Militair Elftal. Zij spelen één keer in de 

maand, anderhalve maand een wedstrijd: 

“Het is een selectie met spelers die uit-

komen tussen de eerste klasse en de top-

klasse. Dus dat is een behoorlijk niveau.”

Broekhuis Groep in Amersfoort is vanaf de vorige editie 

sponsor van het Amersfoorts Voetbalkampioenschap. Het 

bedrijf is sinds begin 2014 actief als Ford dealer in 

Amersfoort. Evert Ruiter is directeur van die vestiging.

DOOR FRANK VERSTEEG

Over de redenen van de sponsoring van het AVK is Ruiter 

duidelijk: “Natuurlijk doen we dat voor onze naamsbekend-

heid, maar ook omdat wij als organisatie de sport in 

Amersfoort graag een warm hart toedragen.”

 De directeur vindt het een mooi evenement waar hij 

graag de naam van zijn bedrijf aan wilde verbinden: “Het is 

mooi om te zien dat de organisatie van het Amersfoorts 

Voetbal kampioenschap in handen is van veel enthousiaste  

en gedreven vrijwilligers. Ieder op zijn of haar eigen plek. 

Daar kan ik erg enthousiast van worden. Daarom zijn wij 

graag betrokken bij het toernooi.”

 Het bedrijf sponsort niet alleen losse toernooien, maar 

ook clubs: “Sponsoring van sport-

verengingen doen wij met de 

Broekhuis Clubbonus. Als verenigings-

leden bij Broekhuis komen voor onderhoud of koop van een 

auto dan sponsoren wij de clubkas. Er zijn al verschillende 

voetbalverenigingen in Amersfoort die hier gebruik van 

maken. Zo versterken wij elkaar.” De directeur maakt gelijk 

van de gelegenheid gebruik: ”Sportverenigingen die hier 

gebruik van willen maken, zijn van harte welkom voor een 

persoonlijk gesprek.”

 Broekhuis Amersfoort is onderdeel van de Broekhuis 

Groep, een familiebedrijf dat al 83 jaar actief is in 

Nederlandse automobielbranche. Het bedrijf heeft verschil-

lende vestigingen door het hele land. Er zijn onder meer   

40 dealerbedrijven van 9 automerken,en een leasemaat-

schappij. Daarnaast zijn er nog activiteiten op het gebied 

van verzekeringen.

Kijk voor meer informatie op: broekhuisgroep.nl

Broekhuis Groep draagt de  
sport een warm hart toe 

“ Het is een hobby, maar wel één 
die veel tijd in beslag neem”
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Vraag 1: Wat doet Stichting Leergeld 

Amersfoort?

Stichting Leergeld Amersfoort zet zich 

in voor schoolgaande kinderen tussen 4 

en 18 jaar die om financiële redenen 

niet kunnen deelnemen aan activiteiten 

op school en daar buiten. Geen sport-

club, geen fiets voor naar school, geen 

computer, geen schoolreisje... ze staan 

vaak letterlijk aan de zijlijn.

Vraag 2: Om hoeveel kinderen gaat 

het in Amersfoort?

Op dit moment leven in Amersfoort on-

geveer 4.500 kinderen in gezinnen met 

zodanig lage inkomens, dat de eerste le-

vensbehoeften niet vanzelfsprekend 

kunnen worden betaald. Deze kinderen 

groeien op in armoede. Stichting 

Leergeld springt in door op een duur-

zame manier te investeren in de partici-

patie en ontwikkeling van deze 

kinderen. Het motto van Stichting 

Leergeld is dan ook Alle kinderen mogen 

meedoen!

Vraag 3: Hoe bereiken jullie die  

kinderen?

We werken nauw samen met alle 

scholen in Amersfoort. Gelukkig weten 

zij ons steeds beter te vinden en wijzen 

zij ouders op het bestaan van onze stich-

ting. Ouders kunnen vervolgens een 

aanvraag bij ons doen die wij op onze 

beurt zorgvuldig bekijken en wel of niet 

honoreren.

Vraag 4: Hoe gaat het dan in z’n werk?

Gezinnen die Stichting Leergeld om 

hulp vragen, worden thuis bezocht 

door een goed opgeleide en goed geïn-

formeerde intermediair. Wanneer er 

geen voorzieningen zijn waar voor het 

kind beroep op kan worden gedaan, 

biedt Leergeld hulp in de vorm van  

vergoeding van bijvoorbeeld kosten 

aan club, fiets, computer of school.  

We geven nooit zomaar geld, maar be-

talen rechtstreeks aan de school of 

voorziening waar de aanvraag voor 

wordt gedaan.

Vraag 5: Hoe komen jullie aan geld?

In 2013 is Leergeld Amersfoort erin  

geslaagd afspraken te maken met de  

gemeente Amersfoort en ontvangen wij 

van de gemeente een substantiële  

subsidie. Dit geld ontvangen wij op 

voorwaarde dat we zelf ook sponsoren 

en donateurs werven. We zijn dan ook 

enorm blij dat het Amersfoorts 

Voetbalkampioenschap ons de mogelijk-

heid geeft ons op het toernooi door 

middel van een loterij te presenteren. 

De prijzenpot is goed gevuld, we hopen 

dan ook dat we heel veel loten  

gaan verkopen.

Het bestuur van de Stichting Amersfoorts Voetbalkampioenschap heeft dit voorjaar besloten dat we ons met het AVK de komende 

vijf jaar inzetten voor Stichting Leergeld Amersfoort. Maar wie is die stichting en wat doen ze eigenlijk? Ze geven antwoord op 5 

prangende vragen…

5vragen aan Stichting  
Leergeld Amersfoort

Wilt u meer weten over de stichting? 
Kijk dan op www.leergeldamersfoort.nl.

Stichting Leergeld Amersfoort  
Postbus 1631
3800 BP Amersfoort 
Tel. 06-47079400
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De hospitality tijdens het Labee Advocaten Amersfoorts 
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